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Zápis z 1. zasedání Zastupitelstva městyse Choltice 
konaného dne 29. 2. 2016 od 18.00 hodin 

v restauraci Na Hřišti 
 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Choltice (dále jen jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18:00 hodin starostou městyse Mgr. Tomášem Bolkem. 
 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a že je přítomno 10 členů zastupitelstva, 
a to Mgr. Tomáš Bolek, Mgr. Jan Pavlík, Jana Augustinová, Jan Čermák, Ing. Marie Fižová, 
Vendula Fižová, Ing. Rudolf Havlík, Ing. Miroslav Horák, Ing. Jan Málek a David Minařík, 
což je 91 % z celkového počtu všech členů zastupitelstva. Omluvena byla Olga Heřmanová. 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Projednávání bodu č. 1 se neúčastnil Rudolf Havlík. 
 
Účast veřejnosti: 21 
Hosté: Lukáš Rychtecký – kastelán zámku, Radka Zelenková – knihovnice 
 
1. Zahájení 
1. 1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
Starosta navrhl určit zapisovatelku Vendulu Fižovou a ověřovateli zápisu Ing. Jana Málka 
a Davida Minaříka.  
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice určuje zapisovatelkou Vendulu Fižovou a ověřovateli 
zápisu Ing. Jana Málka a Davida Minaříka. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + O O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 9      Proti: 0     Zdrželi se: 0     
Usnesení č. 1/1/2016 bylo schváleno. 
 
1. 2. Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitelstvo a přítomné s návrhem programu a s jeho doplněním o bod 
č. 14 Informace kastelána o činnosti zámku Choltice. Vyzval zastupitelstvo k jeho 
případnému doplnění a ke schválení.  
 
Navržený program: 
1. Zahájení 
2. Informace o probíhajících stavebních akcích 
3. Informace o přípravě výstavby komunikace ulice Severní a ulice U Obory 
4. Věcná břemena – přípojky nízkého napětí v ulici Na Hlásku a v Ledci 

Pardubická 78, 533 61 Choltice 
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5. Územní studie lokality Z11 a Z12 (za zahradami) 
6. Pronájem prostor pro podnikání využívaných k poskytování zdravotní péče zubního 

lékaře, všeobecného praktického lékaře pro dospělé a rehabilitační péče 
7. Záležitosti rozpočtu – rozpočtová opatření č. 10/2015 a č. 1/2016, směrnice pro 

poskytování dotací 
8. OZV č. 1/2016, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství 
9. OZV č. 2/2016 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
10. OZV č. 3/2016 o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem 
11. Informace starosty o dění v městysi od posledního zasedání zastupitelstva 
12. Komise – zprávy předsedů o činnosti komisí v roce 2015 
13. Různé 
Doplněné body 
14. Informace kastelána o činnosti zámku Choltice 
 
Diskuse: bez 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje program zasedání. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + O O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 9      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2/1/2016 bylo schváleno. 
 
 
Starosta požádal o předsunutí bodu č. 14 Informace kastelána o činnosti zámku Choltice. 
Zastupitelé s jeho požadavkem souhlasili. 
 
 
14. Informace kastelána o činnosti zámku Choltice 
Starosta přivítal kastelána zámku Lukáše Rychteckého, který následně odprezentoval svou 
činnost v roce 2015. Byly promítány i fotografie. 
 
Stavební činnost na zámku v roce 2015:  

- vybourání nevhodné vestavby v místnosti před depozitářem, nová podlaha, oprava zdí, 
výmalba 

- nový rozvod elektřiny v místnostech depozitáře 
- zabezpečovací zařízení – alarm 
- výměna a repasování oken depozitáře a okolních místností 
- natírání a drobné opravy oken nádvoří 
- oprava střechy kaple, usazení kříže 

 
 
Přípravy na sezonu 2015 – expozice: 

- otevření oratoře 
- zafóliování oken v zámku  
- otevření knihovny 
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Akce sezony 2015: 
- využitelnost čp. 5 – pořadatelé přednášek, výstav a koncertů: zámek Choltice, 

knihovna Choltice, občanská sdružení Choltický deštník, ZUŠ při ZŠ Choltice 
- výstava paličkované krajky, festival dětských sborů, oslavy 730 let od první zmínky o 

obci a 30 let od otevření nové školy, řemesla na zámku, 12. ročník festivalu 
chrámových a komorních sborů, karneval, Hradozámecká noc, Burčákové slavnosti, 
Barokní slavnosti, Strašidla na zámku, Choltické slavnosti, Pivní slavnosti, Králičí hop 
– závody pod platany, sokolnictví, staročeské pálení čarodějnic, dětský den, Choltický 
deštník, příjezd mikulášského vlaku, advent na zámku, adventní koncerty 

- návštěvnost v roce 2015: plné vstupné 4032, snížené vstupné 3482, rodinné vstupné 
298 = celkem 7 812 platících návštěvníků (pokles oproti roku 2014, kdy bylo přes 10 
tis. návštěvníků) 

 
Akce sezony 2016: 

- 18. 3. – přednáška o zahradách (čp. 5.) 
- 2. 4. – otevření sezony, karneval 
- 16. 4. – O srnčí trofej – oblastní soutěž v parku 
- 23. 4. – Lukostřelecké závody 
- 30. 4. – Staročeské pálení čarodějnic 
- 7. 5. – 5. ročník Dětské sbory zpívají s choltickým vodníkem 
- 4. 6. – dětský den 
- 10.-11. 6. – řemesla na zámku 
- 18. 6. – 13. ročník Festivalu chrámových a komorních sborů 
- 2. 7. – Choltické pivní slavnosti 
- 6. 8. – Sokolnictví  
- 27. 8.  – Hradozámecká noc 
- 10. 9. – Choltický deštník 
- 17. 9. – Burčákové slavnosti 
- 28. 9. – Choltické slavnosti 
 

Plány pro rok 2016: 
- stěhování depozitáře do nových prostor 
- plné zprovoznění programu pro evidenci sbírek Demus 
- administrativa spojená s CES 
- pokračující práce na obnově a rekonstrukci oken (kulatý roh a okna z nádvoří) 
- příprava na rozšiřování expozic, nádvoří a okolí zámku 
 

Diskuse:  
Ing. Málek se zeptal kastelána na svazky knih, které mají Choltice v depozitáři v Terezíně. 
Kastelán odpověděl, že ve stávajících prostorách je nutné vytvořit úplně profesionální 
podmínky pro přechování knih. Ing. Málek doporučil, aby se správci těchto sbírek byl 
navázán kontakt, kastelán přislíbil. 
 
J. Augustinová upozornila na počítání návštěvníků, kdy počet rodinných vstupenek by bylo 
lepší násobit počtem členů rodiny.  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere na vědomí informace kastelána o činnosti zámku 
Choltice.  
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2. Informace o probíhajících stavebních akcích 
Starosta informoval o probíhajících stavebních akcích, které se v posledních týdnech 
uskutečnily. 
 
Opravy v prostorách Zámecké restaurace – sklady, kuchyň. Na konci ledna na informační 
schůzce (ukončení podnájmu J. Raby) požádal nájemce p. Tomášek o stavební úpravy 
v zámecké kuchyni a skladech. Padající omítka či neomyvatelná dlažba, téměř nefunkční 
odpady v kuchyni, byly vytýkány kontrolou z hygieny v listopadu 2015, hrozilo uzavření 
restaurace. Právě z důvodu vystěhování téměř všech prostor byl operativně posouzen rozsah 
prací, sjednána stavební firma a práce byly zahájeny během 3 dní a 26. 2. 2016 byly 
dokončeny. Byly rozbourány a znovu položeny dlažby a obklady v pivním skladu a dalších 
skladech, opraveny omítky, vymalováno, znovu provedeny odpady z kuchyně až do venkovní 
kanalizace, opraveno napojení dešťového svodu ze střechy před vchodem. Na práce 
každodenně dohlížel technik městyse P. Vančura.  Zámecká restaurace by měla být v provozu 
znovu od 1. 3. 2016 pod novým podnájemcem Pavlou Duškovou, která bývalému  
podnájemci J. Rabovi dělala provozní vedoucí. Městys nemá vyhrazené právo zasahovat do 
osoby podnájemce. Restaurace by měla mít standardní otevírací dobu a standardní služby. 
 
Rekonstrukce podatelny – zhotovení okénka podatelny, vstupních dveří, úprava interiéru, 
vymalování. Účelem je zrychlení odbavení klientů a podatelny a pokladny, zároveň díky 
možnosti odbavení přes okénko je zaručena lepší bezpečnost pracovníků. 
 
Běžná údržba majetku – pravidelný úklid veřejných prostranství, koše, kontejnery, odklízení 
sněhu, úklid po Vánocích (likvidace a odvoz stromků úřad, č. p. 5), svozy plastů a papíru, 
údržba chodníků – náledí, úklid maštale a kravína, odvoz šrotu, pomoc při stěhování a úklidu 
kanceláří ÚM, opravy a servis zahradnické techniky, výměna zářivek DCHB, prořezy v 
zámeckém parku a oboře, odvoz dřevní hmoty a úklid v parku, opravy obecních cest Severní a 
Podhorky – navážení štěrku,  příprava a úklid v č. p. 160 nová šatna, příprava na výsadbu ul. 
Hellichova a U Školy. 
 
Lípa na hřbitově – tento týden by měl proběhnout zdravotní řez a instalace bezpečnostní 
vazby (řeší se dohoda – spor s majitelkou sousední nemovitost H. McKay o četnost a rozsah 
úklidu listí z jejího pozemku) 
 
Sakury v Nádražní ul. – řeší se také iniciativa občanů ohledně sakur v Nádražní ulici, které 
ohrožují větve či nadměrný opad květů a listí. Ohrožena může být také kanalizace. Situace 
bude řešena s arboretistou, zároveň dochází ke shromažďování názorů, které organizuje Ing. 
Horák a obchází majitele objektů v Nádražní ulici. Bude projednáno 21. 3. 2016 na pracovní 
poradě zastupitelů. 
 
Kácení v oboře – kácí se modříny cca 150 ks, odsouhlaseno OOP, budou nahrazeny 
výsadbou listnatých stromů 
 
Probírky zeleně v parku – prosvětlování, zmlazování, zdravotní a bezpečnostní řezy, 
odstraňování neperspektivních jedinců – vše pod dohledem a na doporučení NPÚ. Odstraněné 
dřeviny budou nahrazeny tradičními dřevinami. Práce budou probíhat postupně min. 2 roky. 
 
Plánované stavební či přípravné činnosti v roce 2016: 

- rekonstrukce ulice Severní 
- lokální opravy chodníků v městysi Choltice, rekonstrukce chodníků v ulici Nádražní 
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- oprava střechy nad jídelnou ZŠ Choltice 
- oprava oken na jižní straně zámku 
- oprava veřejného osvětlení v Ledci 
- příprava projektu pro ulici U Obory 
- příprava studie na rekonstrukci WC na Úřadě městyse 
- příprava studie na rekonstrukci WC na zámku (pro velký sál) 
- příprava projektu na rekonstrukci chodníku od náměstí sv. Trojice do Nádražní ulice 
- je hotov projekt dešťové kanalizace od ulice Okružní, přes koupaliště do Struhy 
- je hotov projekt na rekonstrukci WC v MŠ Choltice (čeká se na vhodný dotační titul) 
- je hotov projekt na Revitalizaci Podrybníčků a Marešáku (čeká se na vhodný dotační 

titul) 
- probíhá diskuze o rekonstrukci knihovny a hasičské zbrojnice 

 
Diskuze: 
P. Kopecký se zeptal na chodník kolem lesovny. Starosta odpověděl, že je nutné nejprve 
vyřešit odkanalizování křižovatky u kvartýru. Následně by mohla být provedena 
rekonstrukce, zřejmě v příštím roce. Chodník u ulice U Školy bude dohotoven firmou 
INSTAV Hlinsko do konce března, v případě nepříznivého počasí do konce dubna letošního 
roku. Poté bude vrácena autobusová zastávka u školy na původní místo. V ulicích Lipoltická, 
U Školy a Hellichova bude vysazena zeleň, dle domluvy s majiteli objektů. 
 
Ing. Havlík se zeptal na rekonstrukci Zámecké restauraci. Starosta vysvětlil, že hygiena 
v zápise z listopadové kontroly poukazovala na neomyvatelnost dlažby, proto byla dlažba 
vyměněna za omyvatelnou, byly dodělány obklady. Josef Raba potvrdil, že vždy musel 
s hygienou vyjednávat o prodloužení další činnosti, zároveň zmínil, že je otázkou, proč se 
rekonstrukce neudělala dřív a udělalo se tak až po jeho odchodu. Ing. Fižová k tomu dodala, 
že skutečně by v příštím roce již hygiena nedovolila další činnost. Starosta k tomu dodal, že 
celá otázka rekonstrukce se vyřešila během několika dní a dle jeho názoru by nešlo prostory 
opravovat za provozu. Městys má zájem mít Zámeckou restauraci v provozu.  
 
L. Sůra se zeptal, kde mají vzniknout prostory pro (provozní) zaměstnance. Starosta sdělil, že 
šatna vznikne v nevyužité místnosti v DPS čp. 160 (jde o penzion pro seniory za radnicí). Ve 
stávajících prostorách nelze topit, není zde ani voda či WC. Využití maštale, kde mají zázemí 
zaměstnanci dnes, bude řešeno v budoucnu. Co se týká objektu jedousovského kravína – v 1/3 
objektu, kterou městys vlastní, byla v prosinci vybudována přípojka elektřiny a výhledově zde 
bude zázemí pro technické služby městyse.  
 
L. Sůra se také zeptal na rekonstrukci chodníku v ulici Nádražní. Starosta odpověděl, že 
v loňském roce došlo k drobné opravě povrchu chodníku v části ulice (od Pemlů po 
Abreškovi). Nynější rekonstrukce by se týkala celé ulice od křižovatky s ulicí Na Hlásku po 
konec ulice Nádražní. Zatím se nepočítá s realizací chodníku k Cyklosu.  
 
L. Sůra se následně zeptal i na projekt celkové rekonstrukce chodníků od náměstí sv. Trojice 
po ulici Nádražní. Starosta sdělil,  že proběhla diskuze nad možností přemostění Struhy, aby 
pěší nemuseli přecházet v zatáčce silnici na druhou stranu. Ing. Horák zajistil studii lávky, 
která byla předána projektantovi Ing. Rakovi, jenž nyní dopracuje projekt a v příštím roce by 
byla podána žádost o dotaci na realizaci. Ta bude rozdělena na dvě etapy, aby měl městys 
finance na spoluúčast.  
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Roman Halbich se zeptal na existenci přechodu do ulice Nádražní. Ing. Horák odpověděl, že 
do ulice Nádražní by měl být přechod na pravé straně (ve směru k zámecké zdi).  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere informace o probíhajících stavebních akcích, 
ostatní údržbě obecního majetku a plán stavebních prací na vědomí. 
 
 
3. Informace o přípravě výstavby komunikace ulice Severní a ulice U Obory 
Starosta seznámil přítomné s přípravou výstavby komunikace ulice Severní a v části ulice 
Bohdana Jelínka. Práce by měly být zahájeny 1. 3. 2016, s ohledem na počasí. Vítěznou 
firmou je firma Dlažba Vysoké Mýto, cena 3 mil. Kč. Dokončení prací by mělo proběhnout 
31. 5. 2016. Ulice budou nově asfaltové, s omezením rychlosti na 30 km/h (ulice Severní), 50 
km/h (ulice Bohdana Jelínka). V rámci rekonstrukce ulice Severní budou sníženy obrubníky a 
odstraněna zeleň, vyřešena bude i křižovatka s ulicí Bohdana Jelínka. Šířka komunikace bude 
6,5 m. Bude také opraven chodník u RD Šmerdových, za jejich spoluúčasti bude opraven plot.  
 
Starosta představil projekt ulice U Obory, kde půjde o zónu 20 km/h (na ulici bude v rámci 
zpomalovacích prvků nakreslen panák, bude zde také zpomalovací práh a šikana). Před 
stavbou komunikace musí proběhnout stavba dešťové kanalizace. 
 
Diskuze:  
P. Handlíř se zeptal na spád komunikace v ulici Severní. Starosta vysvětlil. 
 
P. Handlíř se zeptal, proč nejsou panáky na komunikacích i jinde v obci. Starosta odvětil 
odpověděl, že panáka je možné kreslit pouze v obytných zónách, jedná se o doporučení 
Policie ČR jako jeden z nově používaných zpomalovacích prvků.  
 
R. Halbich se zeptal na existenci cesty od RD Havlíkových po RD Hutlových v ulici 
Jedousovská. Starosta odpověděl, že ve studii dopravní obslužnosti je v plánu protažení 
Severní ulice až do ulice Jedousovská, jde však o vizi do budoucnosti. 
 
L. Sůra se zeptal na zpomalovací prvky v ulici Severní. Starosta odpověděl, že půjde o šikanu 
a zpomalovací pás. V ulici Bohdana Jelínka žádný zpomalovací prvek nebude. 
 
P. Mňuk se zeptal na odvod vody z komunikace Severní. Starosta odpověděl, že bude svedena 
dešťovou kanalizací do Podrybníčků. 
 
L. Sůra se zeptal na změny oproti původnímu projektu na ulici U Obory a na domluvy 
s občany ohledně projektu. Zeptal se také na datum realizace. Starosta vysvětlil, že došlo ke 
zúžení vozovky (podmínka Policie ČR jako zpomalovacího prvku). Následně uvedl, že po 
domluvě s občany půjde o asfaltovou komunikaci s parkovacími stáními z dlažby. Realizace 
by měla být zahájena v letošním roce.  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere informace o přípravě výstavby komunikace ulice 
Severní a ulice U Obory na vědomí.  
 
4. Věcná břemena – přípojky nízkého napětí v ulici Na Hlásku a v Ledci 
Starosta představil projekt vyhotovené přípojky nízkého napětí v Ledci ve směru Ke 
Kamennému. Jedná se o přípojku nízkého napětí k chatám, kterou si plně hradili chataři. Nyní 
je nutné schválit smlouvu o věcném břemeni. Městys obdrží 1 210 Kč.  
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Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene – 
služebnosti – č. IV-12/2012688/VB1 Choltice Ledec-knn-Zelinová. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 3/1/2016 bylo schváleno. 
 
Druhá smlouva je smlouva o smlouvě budoucí a souhlas se stavbou, v lokalitě Na Hlásku 
k pozemku soukromého vlastníka, jde rovněž o elektrickou přípojku.  Městys obdrží 1 210 Kč 
 
Diskuse: bez 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje smlouvu uzavření budoucí smlouvy o zřízení 
věcného břemene – služebnosti a smlouvu o právu provést stavbu – č. IV-12-
2014351/VB/01-Choltice-knn-Slavíková. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 4/1/2016 bylo schváleno. 
 
 
5. Územní studie lokality Z11 a Z12 (za zahradami) 
Starosta představil územní studii lokality Z11 a Z12 (za zahradami). Studii vyhotovila 
společnost SÚRPMO Hradec Králové. Vlastníci pozemků předběžně se studií souhlasí, kromě 
jednoho. Na žádost památkářů zde byl zachován centrální průchod, který by mohl 
v budoucnosti procházet přes zahrady, a průchod kolem zámecké zdi. Vlastníci následně 
budou moci po schválení územní studie v dané lokalitě stavět. Vzniknou zde domy se 
sedlovou střechou, hřebeny budou rovnoběžně s komunikací. Celkem by zde mohlo vyrůst 16 
domů. 
 
Diskuze: 
M. Augustin se zeptal na vlastnictví pozemků v dané lokalitě. Starosta vysvětlil, že jde o 
soukromé pozemky.  
 
P. Kožený se zeptal na existenci nového rybníku na soukromém pozemku v dané lokalitě, 
starosta odpověděl, že byl povolen vodoprávním úřadem v Přelouči. 
 
R. Halbich se zeptal na zápach z farmy, na který si nyní stěžují občané. Starosta se domnívá, 
že situace bude vyřešena dříve, než bude provedena nová zástavba. Dodal, že již bylo 
v minulosti řešeno s příslušnými úřady, ale porušení zákonů nebylo úřady shledáno. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje územní studii lokality Z11 a Z12.  
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 5/1/2016 bylo schváleno. 
 
 
Starosta vyhlásil v 19.37 přestávku, která trvala do 19.43 hodin. 
 
 
6. Pronájem prostor pro podnikání využívaných k poskytování zdravotní péče zubního 
lékaře, všeobecného praktického lékaře pro dospělé a rehabilitační péče 
Starosta seznámil přítomné s vypršením smluv pro pronájem prostor pro podnikání 
využívaných k poskytování zdravotní péče zubního lékaře, všeobecného praktického lékaře 
pro dospělé a rehabilitační péče. Byly tedy vyvěšeny nové záměry k pronájmu. Došlo 
k drobnému zdražení na 176 Kč/m2. Smlouvy jsou nově na dobu neurčitou. Navýšení 
nájemného bude také projednáno s přeloučskou poliklinikou, která provozuje ordinaci 
dětského lékaře. Dle informací starosty, praktická lékařka MUDr. Sudová  i zubní lékařka 
MUDr. Horňáčková i přes dosažení důchodového věku neskončí se svou ordinací do doby, 
než najdou za sebe adekvátní náhradu. 
 
Diskuse: 
L. Sůra se zeptal na pronájem Lékárny U Romedia. Starosta odpověděl, že vzhledem ke 
změně nájemce k 1. 12. 2015 byla smlouva s nájemcem lékárny uzavírána v této době. 
 
L. Sůra se následně zeptal na investice ve zdravotním středisku. Starosta vysvětlil, že dojde 
k výměně kotle v ordinaci praktické lékařky, důležité jsou podřezání objektů a izolace, což 
nelze dělat za chodu ordinací. Dětskému oddělení také chybí fasáda. Ing. Málek odvětil, že 
dětské oddělení je připraveno na nadstavbu objektu, kde se počítalo s bytem lékaře. Starosta 
doplnil, že vše je záležitostí diskuzí, i s prostředím zahrady. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje pronájem prostor pro podnikání využívaných 
k poskytování zdravotní péče všeobecného praktického lékaře pro dospělé ve 
zdravotním středisku v ul. Pardubická 38 MUDr. Aleně Sudové na dobu neurčitou za 
cenu 16 834 Kč ročně.  
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 6/1/2016 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje pronájem prostor pro podnikání využívaných 
k poskytování zdravotní péče zubního lékaře ve zdravotním středisku v ul. Pardubická 
38 MUDr. Anně Horňáčkové na dobu neurčitou za cenu 12 144 Kč ročně.  
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Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 7/1/2016 bylo schváleno. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje pronájem prostor pro podnikání využívaných 
k poskytování rehabilitační péče ve zdravotním středisku v ul. Pardubická 38 paní Daně 
Říhové na dobu neurčitou za cenu 8 272 Kč ročně.  
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 8/1/2016 bylo schváleno. 
 
 
7. Záležitosti rozpočtu – rozpočtová opatření č. 10/2015 a č. 1/2016, směrnice pro 
poskytování dotací 
Starosta představil přítomným rozpočtové opatření č. 10/2015, v němž se jedná o dorovnání 
skutečného stavu za loňský rok. K 31. 12. 2015 bylo na účtě městyse 2 163 tis. Kč. Příjmy 
v loňském roce činily 27 mil. Kč, výdaje 34 mil. Kč. Z úvěru na rok 2016 zůstaly 4 mil. Kč. 
 
Diskuse:  
L. Sůra se zeptal na čtyřmilionový zůstatek z úvěru. Starosta odpověděl, že aktuální stav 
úvěru bude představen v následujícím bodu.   
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočtové opatření č. 10/2015. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10     Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 9/1/2016 bylo schváleno. 
 
Starosta následně seznámil přítomné s aktuálním stavem účtu. Na účtu v současné době 
disponujeme 2 499 tis. Kč, zůstatek úvěru je 3 231 tis. Kč. Daňové příjmy nevykazují výkyvy. 
 
Ing. Horák následně přednesl zprávu z finančního výboru, který se uskutečnil 19. 2. 2016. FV 
naplánoval kontrolu hospodaření městyse za druhé pololetí roku 2015 na duben. Uvedl také, 
že finanční přebytek by měl být dle závěru finančního výboru použit na výstavbu dešťové 
kanalizace od ulice Okružní do ulice U Obory a případně na rekonstrukci ulice U Obory. 
 
Ing. Horák také seznámil přítomné s nutností směrnice pro městys, a to z důvodu, že městys 
Choltice poskytuje individuální dotace a návratné finanční výpomoci. Tato směrnice, kterou 
Ing. Horák představil, stanovuje postup při poskytování dotací na podporu činnosti fyzickým 
a právnickým osobám v oblasti vzdělávání, kultury, školství, na podporu a ochranu mládeže, 
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na ochranu zvířat a jejich zdraví, na účely sociální, zdravotnické, ekologické, humanitární, 
charitativní, tělovýchovné a sportovní. Dále Ing. Horák informoval, že budou nově také 
schvalovány smlouvy s příjemci těchto dotací.  
 
Diskuze:  
P. Kopecký se zeptal, zda výstavbu dešťové kanalizace od ulice Okružní do ulice U Obory a 
rekonstrukci ulice U Obory bude provádět stejná firma jako ulici Severní. Starosta odpověděl, 
že bude provedeno nové výběrové řízení.  
 
L. Sůra se zeptal na částku, za kterou byla vysoutěžena rekonstrukce ulice Severní. Starosta 
odpověděl, že jde o 3 mil. Kč.  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere informace o stavu financí městyse Choltice na 
vědomí. 
 
Starosta představil rozpočtové opatření č. 1/2016, kdy dochází k následujícím úpravám stavu.  
Příjmová část:  

- INSTAV zaplatil poplatek za využití deponie za Cyklosem (170 tis. Kč) 
- těžba modřínu v oboře (250 tis. Kč) 
- vratka dotace (1 582 tis. Kč) 
- náhrada pojišť. zásahů SDH (5 tis. Kč) 
- dotace z ÚP (51 tis. Kč) 
- dividendy SOP (138 tis. Kč) 

Výdajová část: 
- těžba modřínů v oboře – 50 tis. Kč 
- odebrat 600 tis. Kč – vysoutěženo méně na Severní – 3 200 tis. Kč. 
- dostavba dešťové kanalizace z křižovatky Okružní, ulice U Obory – 2 500 tis. Kč 
- navýšení ceny multifunkční pánve do jídelny ZŠ Choltice (o 20 tis. Kč) – J. 

Augustinová uvedla, že multifunkční pánev nahradí velký plynový kotel na vaření, 
velkou pečicí pánev a fritézu, ušetří energii, pracovní sílu i vodu 

- letos nedojde k rekonstrukci toalet v MŠ Choltice (lze z paragrafu odebrat 200 tis. 
Kč), je možné požádat o dotaci, realizace se odsouvá na rok 2017, je nutné však 
situaci projednat na Krajské hygienické stanici  

- studie knihovna – 69 tis. Kč  
o starosta v této souvislosti představil nutnost rekonstrukce knihovny z důvodu 

vylepšení možností pro čtenáře 
o Ing. Fižová se pozastavila nad tím, že smlouva již byla podepsána bez 

předchozího souhlasu zastupitelstva, po dnešní schůzce s architektem opakuje 
své stanovisko, že jí studie a projekt přijde předražená, není však proti 
rekonstrukci knihovny (celkově i s projektem by to mělo vyjít na 230 tis. Kč) – 
starosta odpověděl, že není nutné, aby v projektové dokumentaci pro další 
stupeň pokračoval stejný architekt, lze využít služeb projektanta – inženýra, 
nikoliv architekta, takže projektová dokumentace může být daleko levnější, 
než uvádí ing. Fižová 

o knihovnice Radka Zelenková následně obhajovala projekt a osobu architekta, 
který má dle jejích slov zkušenosti s rekonstrukcemi knihoven 

o V. Fižová požádala starostu o příští lepší předání informací, nikoliv uzavírání 
smluv bez předchozího projednání zastupitelstvem, nad studií se dle jejího 
názoru mohli zastupitelé sejít již v počátku; starosta odvětil, že šlo o uspoření 
času, z důvodu možného zisku dotačního titulu 
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o V. Fižová se zároveň zeptala, jak bude starosta městyse postupovat v případě, 
že nedojde ke schválení rozpočtového opatření, když je již podepsána 
objednávka a hotová studie, starosta odpověděl, že by uhradil danou 
objednávku ze svého 

o Ing. Havlík vyjádřil souhlas s rekonstrukcí knihovny, ale nesouhlasí s výběrem 
z jedné nabídky, požadoval by více studií; starosta odvětil, že nesouhlasí, 
neboť si vybíráme odborníka, ne měřitelnou službu; Ing. Fižová vyjádřila, že 
souhlasí s Ing. Havlíkem 

o V. Fižová se následně vyjádřila k tomu, že by měla být v rámci studie řešena 
komplexně budova radnice jedním architektem, starosta odpověděl, že prostory 
knihovny by měl řešit architekt, a hlavně se zkušenostmi z jiných knihoven a 
rekonstrukci WC na úřadě projektant se zkušenostmi z tohoto typu projektů 

o Ing. Málek vyjádřil následně svůj názor, že není proti rekonstrukci knihovny, 
ale zároveň vnímá, že hasičská zbrojnice či tělovýchovné kabiny jsou na tom 
hůře; domnívá se, že by bylo dobré zajistit studii na rekonstrukci hasičské 
zbrojnice z bývalého kravína, přislíbil možnosti dotačních titulů 

� starosta reagoval s tím, že Přeloučsko, co se týká dotací pro IZS, je na 
bílém místě, tj. s malou možností získat dotace, o kterých mluví Ing. 
Málek 

� dotace budou dle informací starosty poskytovány ve výši pouze 50 % 
od Generálního štábu HZS. 

� je však možnost získat dotaci z MAS Železnohorsko (přispívá pouze do 
jednoho mil. Kč, přispívá pouze na rekonstrukce), IROP (přispívá na 
rekonstrukce nad mil. Kč) – v případě, že bychom rekonstruovali 
stávající prostory, šlo by o částku vyšší než  1 mil. Kč (šatny, sprchy, 
možnost přespání), odhad činí asi 2,5 mil. Kč 

� velitel výjezdové jednotky D. Minařík vyjádřil názor, že v současné 
době hasičům prostory stačí, většina hasičů je nakloněna pro 
rekonstrukci 

� P. Kopecký podpořil v rámci diskuze starostu městyse v jeho názorech 
o Ing. Horák následně uvedl, že cílem městyse je šetřit finanční prostředky ve 

statisících, nikoliv v desetikorunách – v případě levnějšího projektu může dojít 
k prodražení následujících prací, podporuje tedy názor starosty; v březnu 
následně dle jeho názoru bude možná nutné také diskutovat o TJ Slavoj, neboť 
dochází stále k rozporům mezi TJ Slavojem a investorem M. Čermákem o 
budoucnosti tělovýchovných kabin, bude řešeno na březnové valné hromadě 

- ledecká kronika – 29 tis. Kč (zpracují M. Krejčík a Kolářovi z Ledec) 
- navýšení paragrafu – rekonstrukce Zámecké restaurace, rekonstrukce oken na zámku – 

200 tis. Kč 
- přeložka sloupu nízkého napětí v ulici B. Jelínka – 129 tis. Kč 
- výměna oken na budově OÚ v Ledci – 30 tis. Kč 
- navýšení financí na právní služby – 21 tis. Kč 
- vratka dotace MK kaple – 32,6 tis. Kč 

 
Diskuse:  
viz výše u jednotlivých položek 
 
Ing. Fižová přednesla protinávrh usnesení, kdy by došlo ke schvalování rozpočtového 
opatření č. 1/2016 s výjimkou položky ve výši 69 tis. Kč za studii na knihovnu. J. 
Augustinová vyjádřila názor, že jí přijde situace zbytečně vyhrocená, V. Fižová dodala, že jí 
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jde o princip a o nastavení pravidel do budoucna, nikoliv o to, aby částku 69 tis. Kč hradil 
starosta ze svého příjmu. 
 
Protinávrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2016 s výjimkou 
položky na paragrafu 3314 ve výši 69 tis. Kč za studii na knihovnu. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
- - - + Z Z O - + - - 
Výsledek hlasování: Pro: 2     Proti: 6     Zdrželi se: 2 
Protinávrh usnesení nebyl schválen. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2016. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + Z Z Z O + Z + + 
Výsledek hlasování: Pro: 6     Proti: 0     Zdrželi se: 4 
Usnesení č. 10/1/2016 bylo schváleno. 
 
Starosta následně představil směrnici upravující proces poskytování dotací a návratných 
finančních výpomocí. Zopakoval informace Ing. Horáka ohledně nutnosti schválit tuto 
směrnici.  
 
Diskuze:  
P. Kopecký se zeptal, zda jde o poskytnutí dotací místním spolkům, starosta odpověděl, že 
ano.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje směrnici upravující proces poskytování dotací 
a návratných finančních výpomocí.  
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10     Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 11/1/2016 bylo schváleno. 
 
Starosta představil smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu městyse Choltice s TJ 
Slavoj Choltice, SDH Choltice, LTC Choltice, Domov u fontány Přelouč. 
 
Diskuse: 
V. Fižová se zeptala, zda mezi smlouvami nechybí smlouva s Domovem důchodců Heřmanův 
Městec. Starosta vysvětlil, že Domov důchodců Heřmanův Městec prozatím o dotaci 
nepožádal. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice schvaluje smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace 
z rozpočtu městyse Choltice s TJ Slavoj Choltice, SDH Choltice, LTC Choltice, Domov u 
fontány Přelouč.  
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + 0 + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10     Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 12/1/2016 bylo schváleno. 
 
 
Starosta vyhlásil ve 21.12 přestávku, která trvala do 21.18 hodin. 
 
 
8. OZV č. 1/2016, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství 
Starosta uvedl, že v OZV č. 1/2015, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném 
prostranství, došlo k několika drobným úpravám, po konzultaci s Oddělením dozoru 
Ministerstva vnitra ČR. Např. vypadlo ustanovení ohledně povinnosti psa mít známku a byla 
doplněna veřejná prostranství, kde je možné volné pobíhání psů (v lokalitě ul. Severní).  
 
Diskuse:  
R. Halbich se zeptal, jak je situace řešena v Pardubicích. Starosta odpověděl, že buď nemají 
příslušnou vyhlášku, nebo mají stanovenu povinnost mít očipovaného psa, což zákon 
umožňuje.  
 
R. Halbich se následně zeptal, zda v případě, že ve vyhraženém prostoru pokouše pes nějaké 
dítě, kdo za to zodpovídá. Starosta odpověděl, že za svého psa vždy zodpovídá majitel.  
 
M. Salfický se zeptal, zda je možné pustit na volno psa v oboře, starosta odpověděl, že 
v oboře nelze pustit psa na volno, majitel může být sankcionován. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice ruší Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015, kterou se 
stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství a schvaluje Obecně 
závaznou vyhlášku č. 1/2016, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů na veřejném 
prostranství. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10     Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 13/1/2016 bylo schváleno. 
 
 
9. OZV č. 2/2016 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
Starosta uvedl, že v OZV č. 2/2015 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 
došlo k několika drobným úpravám, po konzultaci s Oddělením dozoru Ministerstva vnitra 
ČR. Dojde tak ke schválení nové podoby obecně závazné vyhlášky.  
 



-14- 

Diskuse:  
P. Mňuk se zeptal na možnost sušení sena na veřejném prostranství, starosta odpověděl, že by 
bylo řešeno individuálně a domluvou. 
 
L. Boháč se zeptal ohledně parkovacích míst pro auta. Starosta odpověděl, že vyhrazené 
parkovací místo má pouze J. Bravenec. Případně se to řeší pronájmem – cena 250 Kč/ročně. 
 
R. Halbich upozornil na problém ve vyhlášce ohledně tonáže automobilu.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice ruší Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2015 o místním 
poplatku za užívání veřejného prostranství a schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 
2/2016 o místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 
 
Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + + + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 10      Proti: 0     Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 14/1/2016 bylo schváleno. 
 
 
10. OZV č. 3/2016 o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem 
Starosta uvedl, že do vyhlášky OZV č. 3/2015 je rovněž po konzultaci s Oddělením dozoru 
Ministerstva vnitra nutné udělat nějaké drobné úpravy. Není možné totiž omezovat množství 
popelnic, odpadu a frekvenci svozu. Je nutné také upřesnit tříděný materiál. 
 
Diskuse: 
Josef Raba k motivačnímu systému uvedl, že je pro něj pohodlnější třídit odpady do 
kontejnerových hnízd. Ing. Havlík odpověděl, že bonifikace za pytlový systém byla zrušena. 
Starosta k tomu odvětil, že je nutné nastavit motivační systém pro třídění odpadu, jde o 
podnět pro komisi pro životní prostředí. 
 
R. Halbich k tomu uvedl, že vnímá pytlový systém jako správný. Ing. Havlík dodal, že 
pytlový systém zůstává, funguje, pouze se již nebudou dávat čárové kódy. Bonifikováni 
budou občané dle četnosti svozu, který si sami zvolí.  
 
Starosta v závěru diskuze uvedl, že na Úřadě městyse Choltice jsou k vyzvednutí modré pytle 
na plíny, zdarma. P. Kožený se zeptal na četnost svozu plín, starosta vysvětlil, že jde o 
možnost přidat modrý pytel s plínami ke klasickému svozu směsného komunálního odpadu. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Choltice ruší Obecně závaznou vyhlášku č. 3/2015 o stanovení 
systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem a schvaluje Obecně závaznou 
vyhlášku č. 3/2016 o stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem a 
schvaluje.  
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Hlasování 
Aug Bol Čer FižM FižV Hav Heř Hor Mál Min Pav 
+ + + + Z + O + + + + 
Výsledek hlasování: Pro: 9      Proti: 0     Zdrželi se: 1 
Usnesení č. 15/1/2016 bylo schváleno. 
 
 
11. Informace starosty o dění v městysi od posledního zasedání zastupitelstva 
Starosta informoval přítomné o dění v městysi: 

- řešilo se rozhodnutí o odvolání městyse k MF ČR ve věci vratky dotace na 
rekonstrukci čp. 5 (starý zámek), odvolání úspěšné, městysi byly vráceny finanční 
prostředky z ROP Severovýchod (více než 1,58 mil. Kč) 

- řešily se nové smlouvy na odběr elektřiny – soutěžilo se mezi RWE a ČEZem, městy 
zůstává u ČEZu, ale dochází k výraznému snížení elektřiny cca o 35 %, tj. 100 tis. Kč 
ročně 

- řeší se situace ohledně lípy na hřbitově, viz informace v bodě 2 
- byla podána žádost o dotaci na 3 ks zámeckých oken  
- byla podána žádost o dotaci na pomník 1. světové války 
- byla podána žádost o dotaci na rekonstrukci Severní ulice 
- dne 30. 7. by měly být dokončeny komplexní pozemkové úpravy 
- byla zkolaudována stavba vodovodu v ulicích Hellichova a U Školy 
- v prosinci 2015 byla instalována pamětní deska ve vestibulu ZŠ Choltice 
- byla nabídnuta možnost půjčky pro občany ucházející se o kotlíkové dotace 
- řeší se převod pozemku – náhon k Chrtnickému rybníku, původně byl nabídnut 

bezúplatný převod, nyní chce Agentura ochrany přírody a krajiny úplatný převod  
- starosta se zúčastnil výročních schůzí (SDH, rybáři, myslivci) 
- příprava kulturních akcí (4. 3. Živá knihovna, 11. 3. Ples městyse, 18. 3. Přednáška o 

zahradách v Evropě, 2. 4. Karneval) 
- zhodnocení minulých kulturních akcí: ples SDH – výborná akce, Tříkrálová sbírka 

(vybráno 15 tis. Kč, poděkování všem zúčastněným i těm, kteří přispěli)  
 

Diskuse:  
R. Halbich se zeptal na kompetence ohledně pracovníků technických služeb a veřejně 
prospěšných pracovníků. Starosta odpověděl, že on  zadává práci technikovi městyse Pavlu 
Vančurovi, ten zahradnici Ing. Lucie Koláčné a ta následně rozděluje práci ostatním 
zaměstnancům a veřejně prospěšným pracovníkům. 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere informace o dění v městysi od posledního zasedání 
zastupitelstva na vědomí. 
 
 
12. Komise – zprávy předsedů o činnosti komisí v roce 2015 
Starosta vyzval předsedy komisí k přednesení zpráv o činnosti komisí v roce 2015.  
 
Komise pro životní prostředí, Ing. Havlík: Došlo ke spuštění pytlového systému. Došlo také 
ke změně četnosti svozu směsného komunálního odpadu. Komise rovněž pracuje na výběru 
nové svozové firmy. Za rok 2015 jsme vyvezli na skládky o 26 t méně než v roce 2014 
(úspora cca 31 tis. Kč). 
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Komise školská, Mgr. Pavlík: Komise připravovala konkurz na post ředitele ZŠ Choltice. 
Komise také spolupracovala na mnoha akcích – např. pasování čtenářů, vyřazení žáků 
devátých tříd, rozloučení s ředitelem ZŠ Choltice Mgr. Alešem Kalinou. Starosta poděkoval 
komisi za přípravu konkurzu na post ředitele ZŠ Choltice. 
 
Komise pro pořádek a bezpečnost, D. Minařík: Komise neřešila v průběhu roku žádnou 
závažnou činnost.  
 
Komise stavební, Ing. Horák: Komise řešila rozhodující stavební akce – Odkanalizování SZ 
části Choltice, příprava projektů pro ulici U Obory a Severní. Starosta poděkoval komisi, 
neboť je velkou oporou starosty. P. Mňuk se zeptal na situaci ohledně přestavby 
tělovýchovných kabin – Ing. Horák odpověděl, že záleží na rozhodnutí výboru TJ Slavoje 
Choltice. 
 
Komise sportovní, J. Čermák: J. Čermák zhodnotil činnost sportovních spolků v městysi. 
Komise do činnosti spolků nezasahuje.  
 
Komise kulturní, J. Augustinová: J. Augustinová odkázala na kulturní akce zámku a 
knihovny. Dále zhodnotila plesy – sportovní, SDH a městyse. Konal se také karneval, koncert 
Olympic (pořádání Milana Tomáška), příjezd J. Zimovčáka (organizace Ing. Horák), hasičské 
závody (např. noční útoky), burčákové slavnosti, dýňovou drakiádu s Trilobitem, Choltický 
zlaťák (poděkování L. Brožkové), Staročeské pálení čarodějnic, Mikulášský vlak, Tančírna 
Praha – zájezd do divadla, hledání světýlek v prosinci s Trilobitem. Ing. Horák doplnil, že 
Mikulášský vlak si Spolek historické železniční dopravy velmi oblíbil a bude příští rok opět, 
30. 4. bude Spolek zahajovat sezonu, kolem 10. hodiny pojede historický vlak z Choltic do 
Pardubic. Starosta poděkoval za práci kulturní komise, kastelánovi i knihovnici za jejich 
práci. 
 
Komise pro informace a sociální komise, V. Fižová: V. Fižová uvedla, že sociální komise 
pogratulovala v loňském roce 40 občanům k jejich významnému jubileu (70, 75, 80, 85, 90 a 
více let). Konala se také vítání občánků (zajišťuje P. Vachutková). Komise pro informace dále 
připravuje veškeré zápisy z pracovních porad zastupitelů, zasedání zastupitelstva, Choltický 
zpravodaj a spravuje také po celý rok webové stránky městyse i zámku Choltice a 
facebookový profil městyse Choltice.  
 
Kontrolní výbor, Ing. Málek: Kontrolní výbor loni vytvořil celkem čtyři protokoly, byla 
kontrolována všechna usnesení zastupitelstva či dílčí kontroly, které v městysi provedly jiné 
instituce, např. Krajský úřad Pardubického kraje či HZS Pardubického kraje. Kontrolní výbor 
také zabezpečil inventarizaci majetku městyse. Poděkoval všem členům výboru. 
 
Komise pro památky, Ing. Fižová: Ing. Fižová odkázala na slova kastelána, zároveň také 
uvedla informace o zdražení vstupného na jednotlivé okruhy v loňské sezoně. Zmínila také 
přípravu projektu na rekonstrukci sochy sv. Jana Nepomuckého. Řešila se také podoba sv. 
Antonína či převod mobiliáře ze zámku Sychrov, který patří Cholticím. Poděkovala také 
průvodkyním za zdárný průběh sezony. Zmínila také přípravu publikace o Cholticích, která je 
připravena ke schválení zastupitelstvem. V současné době předsedkyně dle svých slov 
popisuje fotografii muzeálních předmětů. Doporučila, aby městys vyvolal jednání 
s Ministerstvem kultury ČR ohledně nápravy stavu inventarizace. Starosta doplnil, že dochází 
k jednání ohledně převodu mobiliáře kaple sv. Romedia. 
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Diskuse:  
P. Mňuk se zeptal ohledně sběru bioodpadu, v případě, že je nutné odvést větší množství 
bioodpadu. Starosta vysvětlil, že v loňském roce byl 2x za podzim přistavěn kontejner na sběr 
listí u rybníka Řehák. Zároveň uvedl, že lze nutnost navýšení svozu bioodpadu individuálně 
řešit. Prostor v městysi, kam by občan mohl bioodpad vyvést, není. Jedná se totiž o odpad, 
který nelze ukládat kamkoliv. 
 
P. Kožený se pozastavil nad chybějící bonifikací za pytlový sběr. Rozpoutala se diskuze o 
třídění odpadů.  
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere zprávy předsedů komisí o činnosti komisí v roce 
2015 na vědomí. 
 
13. Různé 
Starosta informoval přítomné o nových úředních hodinách Úřadu městyse Choltice, které platí 
od 1. 3. 2016. 
Podatelna, pokladna: pondělí, středa 8-11, 12-17, úterý, pátek 8-11, 12-14 
Matrika: pondělí, středa 8-11, 12-17, úterý 8-11, 12-14, čtvrtek – sňatky, rodokmeny – nutno 
tel. objednat 
Stavební úřad: pondělí, středa 8-11, 12-17, úterý, čtvrtek, pátek – nutno tel. objednat 
Knihovna: pondělí, středa 8-11, 12-17, čtvrtek 14-18 
Starosta: čtvrtek 1x za 14 dní 15-17 (den otevřené kanceláře starosty) 
 
Starosta informoval následně o žádosti spolku Deštník, který 13. 5. 2016 pořádají koncert 
Corvus Kvartet v kapli sv. Romedia, po souhlasu zastupitelů bude spolek osvobozen od 
nutnosti odevzdat podíl ze vstupného. 
Diskuse: bez 
 
Zastupitelstvo městyse Choltice bere bod Různé na vědomí. 
 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva ve 22.32 hodin s přáním pěkného večera. 
 
Přílohy: 

1. Oznámení o svolání ZM 
2. Prezenční listina 
3. Rozpočtové opatření č. 10/2015 
4. Rozpočtové opatření č. 1/2016 
5. OZV 1/2016 
6. OZV 2/2016 
7. OZV 3/2016 
8. Směrnice pro poskytování dotací a návratných finančních výpomocí 

Zápis byl vyhotoven dne 29. 2. 2016. 
Zapisovatelka: Vendula Fižová 
  
Ověřovatelé:  Ing. Jan Málek:.......................................... dne ........................ 
   
  David Minařík:........................................... dne ......................... 
 
Starosta:  Mgr. Tomáš Bolek:..................................... dne ........................ 
Vysvětlivky hlasování:   „+“ pro, „-“ proti, „Z“ zdržel se, „O“ omluven 


